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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

Samorząd Województwa Mazowieckiego do dnia 9 grudnia 2019r. 
prowadzi nabór wniosków na budowę i modernizację targowisk.

Zgodnie z informacjami podawanymi przez Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego w 
Warszawie, o unijne wsparcie mogą ubiegać się gminy, związki międzygminne, powiaty i związki 
powiatów. Inwestycje mogą być realizowane w miejscowościach liczących nie więcej niż 200 tys. 
mieszkańców a wartość dofinansowania nie może przekroczyć 1 min zł. Dzięki tym środkom wsie i 
małe miejscowości na Mazowszu mają zyskać nowoczesne, przyjazne bazarki, targi i rynki, z pełną 
cywilizowaną infrastrukturą tj. oświetleniem, utwardzeniem, sanitariatami, parkingami, zadaszonymi 
estetycznymi stoiskami i straganami.

Mając powyższe na uwadze, biorąc równocześnie pod uwagę fakt, że Konstancin-Jeziorna od lat 
boryka się z problemem niezagospodarowanego, nieestetycznego i brudnego targowiska zwracam się 
z pytaniem czy Nasza Gmina zamierza ubiegać się o przedmiotowe środki finansowe.
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Z poważaniem

Piotr Wasilewski


